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Abstract (en)
The device has a drying chamber in a housing, a dehumidifying unit and a heating element; heated air is fed from below into the drying chamber. An
air induction opening(s) is arranged in the central height region of the drying chamber and an air outlet opening(s) in the upper region. Moist air from
the drying chamber passes through the induction opening into the dehumidifying unit; dry air passes via the outlet opening to the drying chamber.
The device has a drying chamber (2) enclosed by a housing (1), a dehumidifying unit (8) and a heating element (5), whereby heated air is fed from
below into the drying chamber. At least one air induction opening (7) is arranged in the central height region of the drying chamber and at least one
air outlet opening (6) in the upper region. Moist air from the drying chamber passes through the air induction opening into the dehumidifying unit and
dry air passes via the outlet opening to the drying chamber.

Abstract (de)
Ein Trocknungsschrank, insbesondere zum Trocknen von Wäsche, weist einen von einem Gehäuse (1) umschlossenen Trocknungsraum (2),
einen Entfeuchtungsapparat (8) und ein Heizelement (5) auf. Die Luftzufuhr von mittels des Heizelements (5) erwärmter Luft erfolgt von unten
in eine Trocknungskammer (2) des Trocknungsschrankes. Im mittleren Bereich der Trocknungskammer (2) ist eine Luft-Ansaugöffnung (7) und
im oberen Bereich eine Luft-Ausblasöffnung (6) angeordnet, so dass feuchte Luft von der Trocknungskammer (2) durch die Luft-Ansaugöffnung
(7) in den Entfeuchtungsapparat (8) und von diesem getrocknete Luft durch die Luft-Ausblasöffnung (6) in die Trocknungskammer (2) strömt.
Der Trocknungsschrank ermöglicht eine effiziente Trocknung mit einem minimalen Energiebedarf, ist aber trotzdem kostengünstig und einfach
herstellbar. <IMAGE>
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